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Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 26. oktober 2021 

kl. 19:00 – 21:00  
Mødelokale ved aulaen 

 
 
Tilstede: Nina Hauge Jensen, Birgitte Majlund, Kristine Kloch Jeppesen, Louise Holm 
Laursen, Nanna Skaarup, Lone Krognos, Laust Bengtsen, Albert Hedemann Svinth, Max-
Emil Lundquist Høgh, Nina Yuki Abildgaard, Ole Buskbjerg Thomasen og Anette Skipper. 
 
Afbud: Heba Alawie og Ulrik Persson, 
 

Referat  
 

1. Godkendelse af referater 
Ad 1) (19:00 – 19:05) 
 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
2. Præsentationsrunde 
Ad 2). Bestilling: Skolebestyrelsen præsenterer sig for de nye elevrådsrepræsentanter 
og omvendt. (19:05 – 19:15) 
 
Skolebestyrelsen og elevrådsrepræsentanterne præsenterede sig for hinanden. 
 
3. Nyt fra elevrådet 
Bestilling: Beskrivelse af opstarten i elevrådet. (19:15 – 19:25) 
 
Eleverne fremlagde, hvad der skete på det første elevrådsmøde. Max-Emil og Albert 
blev valgt som henholdsvis næstformand og formand. På næste elevrådsmøde skal 
eleverne planlægge skolefesten for udskolingseleverne.  
Forleden blev der afholdt skolevalg, hvor udskolingseleverne kunne prøve at stemme.  
 
4. Evaluering af forældrekaffe og værdimplementering 
Ad 4) Bestilling: Forældrekaffe og værdiimplementering skal evalueres. (19:25 – 19:35) 
 
Det blev foreslået, at dette punkt er på skolebestyrelsens dagsorden hvert møde, for at 
huske at der bliver arbejdet med implementeringen. Måske skal idébanken tages op 
igen? 
 
Skolebestyrelsen evaluerede forældrekaffen i skolegården: Det blev foreslået at gøre 
forældrekaffen til en ny tradition på skolen, som gentages årligt. 
 
På januar-mødet kan vi drøfte, hvordan værdierne skal implementeres mere bredt på 
skolen fremadrettet.  
 
Det blev foreslået, at eleverne kunne drøfte ”hvordan kan det med værdierne blive re-
levant og spændende for os?” 
 
Det blev foreslået, at der fortsat arbejdes med værdierne på skolens trivselsdag i sep-
tember. Måske på udvalgte årgange?  
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5. Årshjul og ønsker til indblik 
Ad 5) Bestilling: Vi gennemgår årshjulet og drøfter ønsker til Indblik (i skolens pædago-
giske virke) (19:35 – 20:10) 
 
Årshjulet blev uddelt som bilag og derpå gennemgået. Skolebestyrelsen drøftede pla-
nerne for dette skoleår. 
  
Det blev foreslået at få Indblik i: 

• Overgangene mellem afdelingerne med fokus på arbejdet med mellemformer, 
overleveringer og brobygning fra 3. til 4. årgang, og fra 6. til 7. årgang. (Februar 
mødet) 
 

• Specialklasserne (Hverdagen, Udfordringer og Hvordan spiller det sammen 
med almen området?) (Maj mødet) 
 

• Hvordan arbejder vi med IT, Teknologiforståelse og Digital Dannelse? (udsæt-
tes til næste skoleår)  
 

• Hvordan arbejder vi med fremmedsprog på skolen? Hvordan stimulerer skolens 
sproglærere elevernes motivation for fremmedsprogene? Hvordan kan ele-
verne stimuleres til at uddanne sig til noget med sprog? (punktet afventer). 

 
Drøftelse af skolebestyrelseslørdagen – se punkt 7. 
 
 
6. Fællesmøde med SFO-forældrerådet 17/11 2021 
Ad 6) Fællesmødet med SFO-forældrerådet har til formål at høre om SFO´en, da SB 
har uddelegeret kompetencen vedrørende SFO til SFO-forældrerådet. Hvad vil vi 
gerne have på dagsorden? (20:10 – 20:25) 
 
Der aftales formøde med Birgitte, den nye formand for forældrerådet, OT og NA.  
Mødet holdes i SFO-tjekbasen.  
 

• Orientering om SLF-arbejdet med Børnesamtaler i SFO’en. 

• Samarbejdet mellem forældrerådet og skolebestyrelsen rammesættes 

• Rundvisning i de nye lokaler 

• Ny pædagogisk leder for SFO er ansat 

• Økonomi og Budget (udsættes til foråret) 
 
 
7. Skolebestyrelseslørdag 15/1 - 2022 
Ad 7) Bestilling: Udvikle ideer og ønsker til dagens indhold. (20:25 – 20:40) 
 
Dagen afholdes på VIA. 
 
Dagens indhold vil dels handle om det videre arbejde med at få værdierne til at leve, 
dels om rammen for bestyrelsens arbejde med oplæg fra Skole og Forældre.  
 
Planlægningsudvalg: Nina Hauge, Louise og Nanna 
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8. Nyt fra ledelsen 
Ad 8) Orientering fra ledelsen. Blandt andet om skoleårets opstart. Ansættelsesproces, 
etc. (20:40 – 20:55) 
 
Ole orienterede:  
 

• Ny pædagogisk leder er ansat og starter 1. december 

• Lærere og pædagoger har haft arbejdslørdag 2. oktober. Det var en meget vel-
lykket dag, hvor personalet blev kreativt udfordret på forskellige workshop.   

• Multibanen er snart færdig og bliver i første omgang brugt af udskolingen. 

• 1. sal til Specialklasserne er snart færdig 

• Der er opsat akustik-tavler i A og B bygningerne samt lokale 55. 

• Der er nyt alarmsystem og varmesystem 

• Trappeskakten ved F-bygningen udskiftes med nye materialer 

• Der kommer nyt udeområde mellem D og F bygningen.  

• Lokaler øverst  i B-bygningen er i gang med at blive renoverede  

• Der opsættes snart nye info-skilte rundt på skolen 

• Der fældes og beskæres træer rundt på skolen  
 
Multibanens indvielse kan blive en opgave for elevrådet. 
 
9. Evt. 
Ad 7) (20:55 – 21:00 min) 
 

 
 
Udvalg: 

• Trafik (Birgitte & Kristine) 


